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 Mestni svet 

    

 Slovenski trg 1,  4000 Kranj  

 T: 04 2373 119   F: 04 2373 106 

 E: mok@kranj.si   S: www.kranj.si 

  

 

 

Številka:    900-7/2023-14-401102 

Datum:      19. 4. 2023 

 

 

 

 

Z A P I S N I K 

 

 

4. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj, ki je potekala v sredo, dne 19. 4. 2023 ob 16.00 uri v sejni sobi 16 

stavbe Mestne občine Kranj.  

 

Sejo je vodil župan Matjaž Rakovec. 

 

Navzoče mestne svetnice in svetniki Mestnega sveta Mestne občine Kranj: Ivo Bajec, Ivica Bobolinski, Jure 

Bohinec, Nada Bogataj Kržan, Ana Černe, Janez Černe, Irena Dolenc, mag. Maj Fritz, Sandra Gazinkovski, mag. 

Branko Grims, Gordana Grobelnik, Sebastjan Gubič, Bojan Homan, Rok Igličar, Nataša Jenkole, Saša Kristan, 

Nataša Majcen, Sonja Mašić, Tomaž Ogris, Doroteja Osterman, Ana Pavlovski, dr. Neven Polajnar, Vlasta Sagadin, 

Nada Sredojević, Zoran Stevanović, Nina Šmid, Jure Šprajc, Boris Vehovec, Mitar Vujinović in Manja Zorko. 

 

Svojo odsotnost so opravičili: Gašper Peterc, dr. Andreja Valič Zver in mag. Igor Velov. 

 

Na seji so bili navzoči še: Bojan Veselinović - direktor mestne uprave, Mirko Tavčar – vodja Sektorja za finance in 

splošne zadeve, Mateja Koprivec - vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve, Tanja Hrovat – vodja Urada za 

družbene dejavnosti, Janez Ziherl – vodja Urada za okolje in prostor, Marko Čehovin – vodja Urada za 

gospodarstvo in gospodarske javne službe, Tomaž Lanišek – vodja Sektorja za projekte, razvoj in pametno 

skupnost, Katja Štruc – vodja Kabineta župana, Vid Krčmar – vodja Oddelka za splošne zadeve in civilno zaščito 

ter reševanje, Neva Vehovec Iličić – vodja Oddelka za mestni svet in krajevne skupnosti, Milena Bohinc – 

strokovna sodelavka v Oddelku za mestni svet in krajevne skupnosti, Slavko Erzar – predsednik Nadzornega 

odbora, Dejan Jurkovič, Mira Vizovišek, Jože Novak - Direkcija RS za infrastrukturo.  

 

Na seji so bili prisotni novinarji: Simon Šubic – Gorenjski glas, Peter Šalamon – Žurnal 24 in Nejc Poljanec – Radio 

Gorenc. 

 

Uvodoma je predsedujoči župan Matjaž Rakovec ugotovil, da je na seji navzočih 25 svetnic in svetnikov ter, da je 

s tem mestni svet sklepčen.  

 

Na mizo je bilo posredovano naslednje gradivo: poročilo o izvršitvi sklepov 3. seje MS, seznam sklepov komisij za 

to sejo z vsemi pripombami in dopolnjeno gradivo 6. točki Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o kriterijih 

in merilih za sofinanciranje krajevnih skupnosti v Mestni občini Kranj. 

 
Predsedujoči, župan Matjaž Rakovec je predlagal uvrstitev nove 2. H. točke: Mnenje o kandidatih za ravnatelja/ico 
Dijaškega in študentskega doma Kranj na dnevni red današnje seje.  
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Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči v potrditev naslednji  
 
SKLEP:  
 
Na dnevni red se uvrsti nova 2. H. točka: Mnenje o kandidatih za ravnatelja/ico Dijaškega in študentskega doma 
Kranj. 
 

Sprejeto soglasno (24 PRISOTNIH: 24 ZA). 

 

Ravno tako je predsedujoči, župan Matjaž Rakovec predlagal uvrstitev na dnevni red novo 7. točko: Cene 

grobnin na Mestnem pokopališču v Kranj in pokopališču v Bitnjah. Gradivo vam je bilo posredovano 12. 4. 2023. 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči v potrditev naslednji  
 
SKLEP:  
 

Na dnevni red se uvrsti nova 7. točka: Cene grobnin na Mestnem pokopališču v Kranj in pokopališču v Bitnjah. 

 

Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA). 

 

Župan Matjaž Rakovec je obvestil mestni svet, da bom v skladu s tretjo točko 129. člena Poslovnika v kolikor ne 

bo vsebinskih pripomb, predlagal sprejem 5. točke: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 

javnega zavoda Zavod za turizem in kulturo Kranj in sprejem 6. točke: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 

o kriterijih in merilih za sofinanciranje krajevnih skupnosti v Mestni občini Kranj, po skrajšanem postopku.  

 

Opozoril je na novelo Zakona o integriteti in preprečevanju korupcije. Funkcionarji morajo biti v skladu z Zakonom 

o integriteti in preprečevanju korupcije v zvezi z opravljanjem funkcije pozorni na vsako nasprotje interesov in so 

se temu dolžni izogniti. Če je morda kdo od prisotnih svetnikov in svetnic na današnji seji v takšnem položaju, je 

zaprosil, da o tem seznani mestni svet, ki bo nato odločal o izločitvi iz glasovanja.  

 

Svetnica Irena Dolenc je obvestila mestni svet, da obstaja konflikt interesov pri točkah od 7 do 10 predlaganega 

dnevnega reda. 

 

V razpravi so sodelovali: Zoran Stevanović, Mateja Koprivec, mag. Branko Grims in mag. Maj Fritz. 

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji 

 

SKLEP:  

 

Glede na določila Zakona o integriteti in preprečevanju korupcije svetnica Irena Dolenc sodeluje in odloča o 

točkah 7., 8. in 9. dnevnega reda. 

 

Sprejeto z večino glasov (28 PRISOTNIH: 27 ZA, 1 PROTI). 

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  

 

DNEVNI RED: 

 

1. Potrditev zapisnika 3. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj ter poročila o izvršitvi sklepov 
2. Kadrovske zadeve 
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3. Premoženjske zadeve  
4. Zaključni račun proračuna MOK za leto 2022 

5. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zavod za turizem in kulturo Kranj 
– osnutek – predlog za skrajšani postopek 

6. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o kriterijih in merilih za sofinanciranje krajevnih skupnosti v 
Mestni občini Kranj – osnutek – predlog za skrajšani postopek 

7. Cene grobnin na Mestnem pokopališču Kranj in pokopališču v Bitnjah 

8. Predlog cene 24-urne dežurne pogrebne službe 

9. Predlog spremembe cen storitev odvajanja in čiščenja odpadnih vod  ter cen storitev povezanih z 

nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi napravami 

10. Predlog spremembe cen storitev zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov 
11. Poslovni rezultati javnih zavodov v Mestni občini Kranj v letu 2022 in redna delovna uspešnost ravnateljev 

oziroma direktorjev javnih zavodov  
12. Vprašanja, predlogi in pobude članov mestnega sveta 

Sprejeto z večino glasov (28 PRISOTNIH: 27 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

 

 

1. POTRDITEV ZAPISNIKA 3. SEJE MESTNEGA SVETA MESTNE OBČINE KRANJ TER POROČIL O IZVRŠITVI 

SKLEPOV  

 

Poročilo o izvršitvi sklepov sej je podal Bojan Veselinović, direktor mestne uprave.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji 

 

SKLEP: 

 

Potrdi se zapisnik 3. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj z dne 15. 3. 2023 ter poročilo o izvršitvi sklepov. 

 

Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA). 

 

 

 

2. KADROVSKE ZADEVE 

 

A. RAZREŠITEV PREDSTAVNIKA USTANOVITELJA, MESTNE OBČINE KRANJ IZ SVETA ZAVODA OSNOVNE  

ŠOLE FRANCETA PREŠERNA KRANJ 

 

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji  

 

SKLEP:  

 

Gorazd Bajd se razreši kot predstavnik ustanovitelja Mestne občine Kranj iz Sveta zavoda Osnovna šola Franceta 

Prešerna Kranj. Sklep velja z dnem sprejema na mestnem svetu. 

 

Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA). 
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B. IMENOVANJE PREDSTAVNIKOV V SVET ZAVODA OSNOVNA ŠOLA OREHEK KRANJ 

 

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji  

 

SKLEP:  

 

V Svet zavoda Osnovna šola Orehek Kranj se za predstavnike ustanovitelja, Mestne občine Kranj, imenujejo: 

Željko Ivančič, Srečko Štagar in Marjan Tušar.  

 

Sklep začne veljati z dnem sprejema na Mestnem svetu Mestne občine Kranj. 

 

Sprejeto soglasno (29 PRISOTNIH: 29 ZA). 

 

 

C. IMENOVANJE NADOMESTNEGA PREDSTAVNIKA V SVET ZAVODA OSNOVNA ŠOLA JAKOBA ALJAŽA KRANJ 

 

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednja 

 

SKLEPA:  

 

1. Mestni svet Mestne občine Kranj razreši Sonjo Mašić kot predstavnico ustanovitelja, Mestne občine Kranj v 

Svetu zavoda Osnovne šole Jakoba Aljaža Kranj.  

2. V Svet zavoda Osnovna šola Jakoba Aljaža Kranj se za nadomestnega predstavnika ustanovitelja, Mestne 

občine Kranj imenuje Aleksandar Okiljević. 

Sklep začne veljati z dnem sprejema na Mestnem svetu Mestne občine Kranj in velja do izteka mandata 

dosedanji sestavi Sveta zavoda Osnovna šola Jakoba Aljaža Kranj. 

 

Sprejeto z večino glasov (28 PRISOTNIH: 27 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

 

D. IMENOVANJE NADOMESTNEGA PREDSTAVNIKA V SVET ZAVODA OSNOVNA ŠOLA MATIJE ČOPA KRANJ 

 

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednja 

 

SKLEPA:  

 

1. Mestni svet Mestne občine Kranj razreši Elvisa Radončića kot predstavnika ustanovitelja, Mestne občine 

Kranj v Svetu zavoda Osnovne šole Matije Čopa Kranj.  

2. V Svet zavoda Osnovna šola Matije Čopa Kranj se za nadomestnega predstavnika ustanovitelja, Mestne 

občine Kranj imenuje Marin Perković Karadža. 

Sklep začne veljati z dnem sprejema na Mestnem svetu Mestne občine Kranj in velja do izteka mandata 

dosedanji sestavi Sveta zavoda Osnovna šola Matije Čopa Kranj. 

 

Sprejeto soglasno (27 PRISOTNIH: 27 ZA). 
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E. IMENOVANJE PREDSTAVNIKOV V SVET ZAVODA GASILSKO REŠEVALNA SLUŽBA KRANJ 

 

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji  

 

SKLEP:  

 

V Svet zavoda Gasilsko reševalna služba Kranj se za predstavnike ustanovitelja, Mestne občine Kranj, imenujejo: 

Mag. Maj Fritz, Bojan Homan in Jure Meglič.  

 

Sklep začne veljati z dnem sprejema na Mestnem svetu Mestne občine Kranj. 

 

Sprejeto z večino glasov (28 PRISOTNIH: 24 ZA, 4 PROTI). 

 

 

F. MNENJE O KANDIDATKI ZA RAVNATELJICO GIMNAZIJE FRANCETA PREŠERNA  

 

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji  

 

SKLEP:  

 

M N E N J E   h kandidaturi za ravnateljico Gimnazije Franceta Prešerna: Mirjani Bizjak se da pozitivno mnenje h 

kandidaturi za ravnateljico Gimnazije Franceta Prešerna. 

 
Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA). 
 
 
G. IMENOVANJE PREDSTAVNIKA USTANOVITELJA ZA PREDSEDNIKA SVETA JAVNEGA ZAVODA LOKALNE  
ENERGETSKE AGENCIJE GORENJSKE 
 
Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji  

 

SKLEP:  

 
Za predsednika sveta zavoda Lokalne energetske agencije Gorenjske se imenuje Iztok Jenko. 
Sklep začne veljati z dnem sprejema na Mestnem svetu Mestne občine Kranj. 
 
Sprejeto soglasno (30 PRISOTNIH: 30 ZA). 
 
 
H. MNENJE O KANDIDATIH ZA RAVNATELJA/ICO DIJAŠKEGA IN ŠTUDENTSKEGA DOMA KRANJ 

 

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji  

 

SKLEP:  

 



6 

 

M N E N J E   h kandidaturam za ravnatelja/ico Dijaškega in študentskega doma Kranj: Diti Horvatiček, Nataši 

Pfajfar in Alešu Žlebniku se da pozitivno mnenje h kandidaturam za ravnatelja/ico Dijaškega in študentskega 

doma Kranj. 

 
Sprejeto soglasno (29 PRISOTNIH: 29 ZA). 
 
 
 
3. PREMOŽENJSKE ZADEVE 

 

Predsedujoči, župan Matjaž Rakovec je glede na istovrstnost zadev predlagal in dal na glasovanje naslednji  

 

SKLEP:  

 

Premoženjske zadeve od A. do E. se obravnavajo skupaj, v kompletu. 

 

Sprejeto z večino glasov (27 PRISOTNIH: 26 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL).  

 

 

A. Izbris zaznambe javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 2129 SPODNJA BESNICA parcela 455/2 

(ID 999646) 

B. Izbris zaznambe javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 2100 KRANJ parcela 913/46 (ID 1605921) 

C. Izbris zaznambe javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 2100 KRANJ parcela 1048/13 (ID 
1435397) 
D. Izbris zaznambe javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 2087 GOLNIK parcela 440/4 (ID 
7311266) 
E. Izbris zaznambe javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 2135 DRULOVKA parcela 581/13 (ID 
7307923) 
 

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 

Stališča komisij:   

Statutarno pravna komisija: 
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s vsebino predlaganih sklepov pod točkami 3.A, 
3.B, 3.C, 3.D, 3. E, 3. F ter se z njimi strinjajo. 
 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:  
Komisija se je seznanila s premoženjskimi zadevami. 
 
Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s premoženjskimi zadevami.  
 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednje  

 

SKLEPE:  

 

1. Sprejme se Sklep o prenehanju obstoja javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 2129 SPODNJA 

BESNICA parcela 455/2 (ID 999646).  
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2. Sprejme se Sklep o prenehanju obstoja javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 2100 KRANJ parcela 

913/46 (ID 1605921).  
 

3. Sprejme se Sklep o prenehanju obstoja javnega dobra nepremičnine katastrska občina 2100 KRANJ parcela 

913/46 (ID 1605921).   
 

4. Sprejme se Sklep o prenehanju obstoja javnega dobra nepremičnine katastrska občina 2087 GOLNIK parcela 

440/4 (ID 7311266).   
 

5. Sprejme se Sklep o prenehanju obstoja javnega dobra nepremičnine katastrska občina 2135 DRULOVKA 
parcela 581/13 (ID 7307923). 

 

Sprejeto soglasno (29 PRISOTNIH: 29 ZA).  

 

 
F. Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj za leto 2023 – dopolnitev 

 
Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 
Stališča komisij:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s vsebino predlaganega sklepa pod točko 3. F ter 
se z njim strinja. 
 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:  
Komisija se je seznanila s premoženjskimi zadevami. 
 
Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s premoženjskimi zadevami.  
 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj za leto 2023.   

 

Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA).  
 

 

 

4. ZAKLJUČNI RAČUN PRORAČUNA MOK ZA LETO 2022 

 

Uvodno poročilo je podal Mirko Tavčar, vodja Sektorja za finance in splošne zadeve.  

 

Stališča komisij:  

Statutarno pravna komisija: 
Statutarno pravna komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila z vsebino predlaganega Zaključnega računa 
proračuna Mestne občine Kranj za leto 2022. 
 
Komisija za stanovanjske zadeve:  
Komisija se je seznanila z gradivom in ga v okviru svojih pristojnosti podpira. 
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Komisija za kulturo in šport:  
Komisija se je seznanila z zaključnim računom proračuna MOK za leto 2022. 
 
Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo:  
Komisija se je seznanila z Zaključnim računom proračuna MOK za leto 2022. 
 
Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlaganim zaključnim računom.  
 

V razpravi so sodelovali: Saša Kristan, Slavko Erzar, Bojan Homan, Mirko Tavčar, Tomaž Lanišek, Irena Dolenc, 

Ivo Bajec in Janez Černe. 

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednje  

 

SKLEPE: 

 

1. Sprejme se Zaključni račun proračuna Mestne občine Kranj za leto 2022.  
2. Mestni svet Mestne občine Kranj se je seznanil s poročilom o realizaciji letnega načrta pridobivanja 

nepremičnega premoženja Mestne občine Kranj za leto 2022. 
3. Mestni svet Mesne občine Kranj se je seznanil s poročilom o realizaciji letnega načrta razpolaganja z 

nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj za leto 2022. 
4. Mestni svet Mestne občine Kranj se je seznanil s poročilom o realizaciji letnega programa prodaje 

občinskega finančnega premoženja Mestne občine Kranj za leto 2022.  
5. Mestni svet Mestne občine Kranj se je seznanil s poročilom o realizaciji načrta razpolaganja s premičnim 

premoženjem Mestne občine Kranj za leto 2022.  
6. Mestni svet Mestne občine Kranj se je seznanil s poročilom o realizaciji kadrovskega načrta Mestne 

občine Kranj za leto 2022.  
 
Sprejeto z večino glasov (27 PRISOTNIH: 24 ZA, 0 PROTI, 3 NISO GLASOVALI).  
 
 
 
5. ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA ZAVODA ZAVOD ZA 
TURIZEM IN KULTURO KRANJ – OSNUTEK – PREDLOG ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Uvodno poročilo je podal Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet.  
 
Stališča komisij:  
Statutarno pravna komisija je soglasno (5 ZA) sprejela  naslednje 

PRIPOMBE: 
- Obrazložitev je v nasprotju s 5. členom odloka in glede navajanje pravne podlage  pod tč. 1 obrazložitve 

tako da se lahko črta navajanje 26. člena Zakona o uresničevanju  javnega interesa za kulturo .   
 
Komisija za kulturo in šport:  
Komisija se je seznanila z osnutkom Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Zavod za turizem in kulturo Kranj. 
 
Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo: 

Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo se je seznanila s spremembami in dopolnitvami Odloka o 
ustanovitvi javnega zavoda Zavod za turizem in kulturo Kranj in nanje nima pripomb. 
 
Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlaganim odlokom.  
 
 



9 

 

Po krajši razpravi svetnika Bojana Homana je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednje  
 
SKLEPE:  
 
1. Sprejme se osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zavod za 

turizem in kulturo Kranj. 
 
Sprejeto soglasno (27 PRISOTNIH: 27 ZA).  
 
2. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zavod za turizem in kulturo Kranj 

se sprejme po skrajšanem postopku.  
3. Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zavod za turizem in 

kulturo Kranj. 
 

Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA).  
 

 

 

6. ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O KRITERIJIH IN MERILIH ZA SOFINANCIRANJE 
KRAJEVNIH SKUPNOSTI V MESTNI OBČINI KRANJ – OSNUTEK – PREDLOG ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Uvodno poročilo je podala Katja Štruc, vodja Kabineta župana.  
 
Stališča komisij:  
 
Statutarno pravna komisija je soglasno (5 ZA) sprejela  naslednje 

PRIPOMBE: 
- 4. člen  odloka o spremembah oziroma 8. člen odloka se v 4. odstavku v 1. stavku  pred besedo »odstopi« 

doda besedilo »za dogovorjeno obdobje ali nepovratno«. Prav tako se  v 4. odstavku 2. stavku doda za 
besedo »odstopila« doda besedilo »za dogovorjeno obdobje ali nepovratno«. 

 

Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila z Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
kriterijih in merilih za sofinanciranje krajevnih skupnosti v Mestni občini Kranj – osnutek – predlog za skrajšani 
postopek in se z njim tudi strinjajo. 
 
Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlaganim odlokom.  
 
V razpravi so sodelovali: Jure Šprajc, Tomaž Ogris in Katja Štruc.  
 
Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednje  
 
SKLEPE: 
 
1. Sprejme se osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o kriterijih in merilih za sofinanciranje 

krajevnih skupnosti v Mestni občini Kranj. 
 
Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA).  
 

2. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o kriterijih in merilih za sofinanciranje krajevnih skupnosti v 
Mestni občini Kranj se sprejme po skrajšanem postopku.  

3. Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o kriterijih in merilih za sofinanciranje krajevnih 
skupnosti v Mestni občini Kranj. 

 

Sprejeto soglasno (24 PRISOTNIH: 24 ZA).  
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7. CENE GROBNIN NA MESTNEM POKOPALIŠČU KRANJ IN POKOPALIŠČU V BITNJAH 

 

Uvodno poročilo je podal Matjaž Berčon, direktor Komunale Kranj.  

 

Stališča komisij:  

Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlaganimi cenami grobnin na Mestnem 
pokopališču Kranj in pokopališču v Bitnjah. Mestnemu svetu predlagajo, da razmisli v breme koga bo šla 
podražitev cen. 
 

Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo: 

Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo se je seznanila s cenami grobnin na Mestnem pokopališču v 
Kranju in na pokopališču v Bitnjah in naje nima pripomb. 
 

Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlaganimi cenami.  
 

Po krajši razpravi, v kateri je sodeloval svetnik Ivo Bajec, je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev 

naslednji  

 

SKLEP:  

 
Potrdijo se cene grobnin: 

VRSTE GROBOV Cena  v EUR 
brez DDV 

Cena v EUR z 
DDV 

Enojni grob 26,87 32,78 

Enojni grob ob zidu 35,74 43,60 

Dvojni grob 48,90 59,66 

Dvojni grob ob zidu 68,79 83,92 

Trojni grob 72,55 88,51 

Trojni grob ob zidu 102,64 125,22 

Četverni grob 95,34 116,31 

Četverni grob ob zidu 132,47 161,61 

Grobnica 103,45 126,21 

Otroški grob 22,84 27,86 

Žarni grob 23,92 29,18 

 

Sprejeto z večino glasov (28 PRISOTNIH: 21 ZA, 6 PROTI, 1 NI GLASOVAL).  

 

 

 

8. PREDLOG CENE 24-URNE DEŽURNE POGREBNE SLUŽBE 

 

Uvodno poročilo je podal Matjaž Berčon, direktor Komunale Kranj.  

 

Stališča komisij:  

Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlogom cene 24-urne dežurne pogrebne 
službe. Mestnemu svetu predlagajo, da razmisli v breme koga bo šla podražitev cen. 
 

Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo: 

Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo se je seznanila s cenami 24-urne pogrebne službe in nanje nima 
pripomb. 



11 

 

 
Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlaganimi cenami.  
 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednje 

 

SKLEPE:  

 

1. Potrdi se Elaborat o oblikovanju cene 24-urne dežurne pogrebne službe v Mestni občini Kranj. 
2. Potrdi se cena 24-urne dežurne pogrebne službe: 218,35 EUR brez DDV na pokojnika. 
3. Cena se začne uporabljati s 1.5.2023. 

 

Sprejeto z večino glasov (27 PRISOTNIH: 21 ZA, 6 PROTI). 

 

 

 

9. PREDLOG SPREMEMBE CEN STORITEV ODVAJANJA IN ČIŠČENJA ODPADNIH VOD  TER CEN STORITEV 

POVEZANIH Z NEPRETOČNIMI GREZNICAMI, OBSTOJEČIMI GREZNICAMI IN MALIMI KOMUNALNIMI 

ČISTILNIMI NAPRAVAMI 

 

Uvodno poročilo je podal Matjaž Berčon, direktor Komunale Kranj.  

 

Stališča komisij:  

Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlogom spremembe cen storitev odvajanja in 
čiščenja odpadnih vod  ter cen storitev povezanih z nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami in malimi 
komunalnimi čistilnimi napravami. 
 
Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo: 

Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo se je seznanila s spremembami cen storitev odvajanja in čiščenja 
odpadnih vod  ter cen storitev povezanih z nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami in malimi 
komunalnimi čistilnimi napravami in nanje nima pripomb. 
 
Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlaganimi cenami.  
 

V razpravi so sodelovali: Tomaž Ogris, Ana Pavlovski in Matjaž Berčon.  

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednje 

 

SKLEPE:  

 

1. Potrdi se elaborat o oblikovanju cene storitve odvajanje komunalne odpadne vode in padavinske 
odpadne vode z javnih površin  v Mestni občini Kranj. 
 

2. Potrdi se elaborat o oblikovanju cene storitve čiščenja komunalne odpadne vode in padavinske odpadne 
vode z javnih površin  v Mestni občini Kranj in Občini Naklo. 
 

3. Potrdi se elaborat o oblikovanju cene storitev, povezanih z nepretočnimi greznicami, obstoječimi 
greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi napravami v Mestni občini Kranj, Občini Šenčur in Občini 
Naklo. 
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4. Potrdijo se cene storitev odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode in padavinske odpadne vode 
ter cene storitev, povezanih z nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami in malimi komunalnimi 
čistilnimi napravami: 
 

Premer  
vodomera DN 

Omrežnina odvajanje 
(EUR/mesec) brez DDV 

Storitev odvajanja 
(EUR/m3) brez DDV 

Omrežnina čiščenje 
(EUR/mesec) brez DDV 

Storitev čiščenja 
(EUR/m3) brez DDV 

DN ≤ 20 5,00 

0,1403 

3,34 

0,6914 
20 ≤ DN ≤ 40 14,99 10,02 

40 ≤ DN ≤ 50 49,98 33,39 

50 ≤ DN  74,97 50,08 

 
Omrežnina čiščenje za greznice je 3,34 EUR/mesec brez DDV za vse velikosti vodomerov, storitev prevzem in 
obdelava blata je 0,4906 EUR/m3 brez DDV.  
Cene se začnejo uporabljati po preteku veljavnosti cen s poračunom. 
 

5. Za obdobje enega leta se uporablja cene s poračunom: 
 

Premer  
vodomera DN 

Omrežnina odvajanje 
(EUR/mesec) brez DDV 

Storitev odvajanja 
(EUR/m3) brez DDV 

Omrežnina čiščenje 
(EUR/mesec) brez DDV 

Storitev čiščenja 
(EUR/m3) brez DDV 

DN ≤ 20 4,45 

0,1237 

3,32 

0,6787 
20 ≤ DN ≤ 40 13,35 9,95 

40 ≤ DN ≤ 50 44,50 33,16 

50 ≤ DN  66,75 49,73 

 
Omrežnina čiščenje za greznice s poračunom  je 3,32 EUR/mesec brez DDV za vse velikosti vodomerov. 
 

6. Za obdobje treh let se uporablja cena s poračunom za storitev prevzem in obdelava blata 0,4967 
EUR/m3 brez DDV. 
 

7. Cene storitev čiščenja komunalne odpadne vode in padavinske odpadne vode ter cene storitev, 
povezanih z nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi 
napravami stopijo v veljavo in uporabo 1.7.2023 oz. naslednji mesec po sprejemu na seji tistega 
občinskega sveta (Mestna občina Kranj, Občina Šenčur, Občina Naklo), ki je cene potrdil zadnji.  

 
Sprejeto soglasno (23 PRISOTNIH: 23 ZA).  
 
 
 
10. PREDLOG SPREMEMBE CEN STORITEV ZBIRANJA DOLOČENIH VRST KOMUNALNIH ODPADKOV 
 
Uvodno poročilo je podal Matjaž Berčon, direktor Komunale Kranj.  

 

Stališča komisij:  

Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlogom spremembe cen storitev zbiranja 
določenih vrst komunalnih odpadkov. 
 
Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo: 

Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo se je seznanila s spremembami cen storitev zbiranja določenih 
vrst komunalnih odpadkov in naje nima pripomb. 
 
Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlaganimi cenami.  
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V razpravi so sodelovali: Zoran Stevanović, Nina Šmid, Tomaž Ogris, Saša Kristan, Ana Černe, Irena Dolenc, Ivo 
Bajec, Janez Černe, Rok Igličar, Bojan Homan, Matjaž Berčon, Marko Čehovin, Tomaž Lanišek, Jure Šprajc, 
Sandra Gazinkovski in Matjaž Rakovec.  
 
Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednje 
 
SKLEPE:  
 

1. Potrdi se Elaborat o oblikovanju cen storitev obvezne gospodarske javne službe zbiranje določenih vrst 

komunalnih odpadkov na območju Mestne občine Kranj in občin Šenčur, Naklo, Preddvor in Jezersko.  

 

2. Potrdi se cena storitev zbiranja komunalnih odpadkov: 

- cena storitve: 0,1510 EUR/kg brez DDV, 

- cena javne infrastrukture: 0,0027 EUR/kg brez DDV. 

- cena storitve se začne uporabljati po preteku cene storitve s poračunom. 

 

3. Za obdobje enega leta se potrdi cena storitve zbiranja komunalnih odpadkov s poračunom: 

- cena storitve: 0,1657 EUR/kg brez DDV. 

 

4. Potrdi se cena storitve zbiranja bioloških odpadkov: 0,2781 EUR/kg brez DDV 

- cena storitve se začne uporabljati po preteku cene storitve s poračunom. 

 

5. Za obdobje enega leta se potrdi cena storitve zbiranja bioloških odpadkov s poračunom: 

- 0,3754 EUR/kg brez DDV 

 

6. Cene storitev zbiranja komunalnih odpadkov in storitve zbiranja bioloških odpadkov stopijo v veljavo 

1.7.2023. Če cene do tega datuma niso potrjene v vseh občinah, se začnejo uporabljati naslednji mesec 

po sprejemu na seji tistega občinskega sveta (Mestna občina Kranj, Jezersko, Naklo, Preddvor, Šenčur), 

ki je cene potrdil zadnji. 

Sprejeto z večino glasov (26 PRISOTNIH: 17 ZA, 9 PROTI). 
 
 
 
11. POSLOVNI REZULTATI JAVNIH ZAVODOV V MESTNI OBČINI KRANJ V LETU 2022 IN REDNA DELOVNA 
USPEŠNOST RAVNATELJEV OZIROMA DIREKTORJEV JAVNIH ZAVODOV  
 
Uvodno poročilo je podala Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti.  
 
Stališča Komisij:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s Poslovnimi rezultati javnih zavodov v Mestni 
občini Kranj v letu 2022 in z redno delovno uspešnostjo ravnateljev oziroma direktorjev javnih zavodov. 

 
Komisija za kulturo in šport:  
Komisija se je seznanila s poslovnimi rezultati javnih zavodov v Mestni občini Kranj v letu 2022 in z redno delovno 
uspešnostjo ravnateljev oziroma direktorjev javnih zavodov. 
 
Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo:  
Komisija se je seznanila s Poslovnimi rezultati javnih zavodov v Mestni občini Kranj v letu 2022 in z Redno delovno 
uspešnostjo ravnateljev oziroma direktorjev javnih zavodov. 
 
 
 



14 

 

Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s poslovnimi rezultati javnih zavodov v Mestni občini Kranj v letu 2022 in z redno delovno 
uspešnostjo ravnateljev oziroma direktorjev javnih zavodov.  
 
V razpravi sta sodelovala Tomaž Ogris in Tanja Hrovat.  
 
Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednje 
 
SKLEPE:  
 

1. Mestni svet Mestne občine Kranj se je seznanil s poslovnimi rezultati javnih zavodov v letu 2022, 
katerih ustanovitelj oz. soustanovitelj je Mestna občina Kranj. 
 

2. Mestni svet Mestne občine Kranj soglaša s predlagano razporeditvijo presežkov prihodkov nad 
odhodki v letu 2022 v javnih zavodih: Prešernovo gledališče Kranj v višini 1.987 €, Mestna knjižnica 
Kranj v višini 2.162 €, Kranjski vrtci v višini 7.483,40 € in s spremembo namena porabe presežka iz leta 
2022, Glasbena šola Kranj v višini 46.756 €, Zavod za turizem in kulturo Kranj v višini 39.978 €, Lokalna 
energetska agencija Gorenjske v višini 8.047,55 € in Gasilsko reševalna služba Kranj v višini 17.629 € ter 
Ljudska univerza Kranj v višini 44.962 € . 

3. Mestni svet Mestne občine Kranj soglaša s predlaganim kritjem presežka odhodkov nad prihodki 
Gorenjskega muzeja v višini 3.948 €. 
 

4. Mestni svet Mestne občine Kranj soglaša s predlaganim kritjem presežka odhodkov nad prihodki 
Zavoda za šport Kranj v višini 5.443 €. 
 

5. Mestni svet Mestne občine Kranj soglaša, da se pri OŠ Orehek Kranj presežek odhodkov nad prihodki v 
višini 17.350 € pokrije s predvidenim presežkom prihodkov nad odhodki iz leta 2023. 
 

6. Mestni svet Mestne občine Kranj se je seznanil s predlagano redno delovno uspešnostjo za obdobje 
januar - december 2022 direktorice javnega zavoda Gorenjske lekarne in direktorice Mestne knjižnice 
Kranj. 
 

7. Mestni svet Mestne občine Kranj soglaša s predlagano redno delovno uspešnostjo za obdobje januar - 
december 2022, in sicer ravnateljev vrtcev in osnovnih šol ter direktorjev javnih zavodov: Osnovno 
zdravstvo Gorenjske, Prešernovo gledališče Kranj, Gasilsko reševalna služba Kranj, Ljudska univerza 
Kranj, Glasbena šola Kranj. 

 
Sprejeto soglasno (24 PRISOTNIH: 24 ZA). 
 
 
 
12. VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE ČLANOV MESTNEGA SVETA 
 

PREDSTAVITEV PROJEKTA IZGRADNJE DRUGEGA TIRA ŽELEZNIŠKE PROGE NA RELACIJI LJUBLJANA - KRANJ 

 

1. Matjaž Rakovec:  

- Pojasnil je, da je pripravljena predstavitev predstavnikov države glede načrtovanja gradnje železniške 

infrastrukture na območju Kranja, še posebej zaradi Orehka. Izpostavil je, da je gradnja drugega tira oziroma tudi 

hitre železnice izjemnega pomena ne samo za državo, predvsem za celotno Mestno občino Kranj zaradi 

dolgoročnih strateških rešitev. Prepričan je, da bodo zmogli preseči strankarske delitve in bodo projekt objektivno 

podprli in da se bo za vstop v Kranj, oziroma odsek Drulovka Orehek Kranj poiskalo ustrezno varianto, ki bo po 

analizi ugotovljena kot najprimernejša v prostoru. Želi, da se začne racionalna razprava na podlagi argumentov 

in zato vabi predstavnike Direkcije RS za infrastrukturo, da projekt podrobno predstavi.  

 

Dejan Jurkovič iz Direkcije RS za infrastrukturo skupaj z Miro Vizovišek (zadolžena za prostorsko umeščanje) in 

Jožetom Novakom (predstavnik inženirstva) predstavil aktivnosti, ki se odvijajo na odseku železniške proge med 
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Ljubljano, Kranjem in Jesenicami. Država ima na področju posodobitve javne železniške infrastrukture cilj 

povečati propustnost in prevozno zmogljivost železniških prog, narediti sodobno železniško infrastrukturo v 

Sloveniji, posodobiti zastarelo železniško infrastrukturo, povečati potniški promet na urbanih območjih. 

 

V razpravi so sodelovali: Rok Igličar, Dejan Jurkovič, Bojan Homan, Vlasta Sagadin, Janez Černe, Marko Čehovin, 

Mitar Vujinović in Matjaž Rakovec. 

 

Po končani razpravi je predsedujoči, župan Matjaž Rakovec predlagal in dal v potrditev naslednji  

 

SKLEP:   

 

Mestni svet podpira čimprejšnjo izgradnjo drugega tira, vzpostavitev novega skupnega potniškega terminala z 

nadhodom do Stražišča, izgradnjo novih postajališč s P+R parkirišči, ureditev hodnika za pešce in kolesarje preko 

mostu čez Savo do Struževa ter rekonstrukcijo podvoza pod železnico na Gorenji Savi. 
 

Sprejeto z večino glasov (23 PRISOTNIH: 22 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

2. Zoran Stevanović: 

- Zapis je naveden dobesedno: »Februarja 2020 sem prejel eno obvestilo, da je Janez Černe pritiskal na 

predstavnika občine Šenčur v skupščini Komunale Kranj, naj za prokuristko gospodarske družbe Komunale Kranj 

imenuje določeno gospo ter da je tako ravnal na najbolj skrajni koruptiven način. S tem mi je bilo sporočeno, da 

je na diletantski način pritiskal na člane skupščine, kot je ravnal skrajno koruptivno. Te trditve sem zato kot 

predstavnik kranjske občine v skupščini Komunale prenesel na mestni seji 26.02.2020. Zaradi te moje izjave sta 

bila zoper mene uvedena dva postopka pri Okrožnem sodišču v Kranju, prvi postopek je bil razsojen vsebinsko in 

je bila zadeva zoper mene ustavljena, ker je sodišče ugotovilo, da nisem storil nič narobe, obenem se je pa vodil 

civilni postopek, kjer sem pa en dan prepozno podal odgovor na poziv za odgovor in je bila zato izdana zamudna 

sodba, zato teh stvari, ki sem jih takrat povedal, preklicujem.« 

 

- Svetniška skupina Resni.ca predlaga spodbujanje podjetništva in sicer na način, da bi vsem poslovnim 

subjektom, ki obratujejo v mestnem jedru, omogočili brezplačno parkiranje na parkirišču na Hujah, in to za 

ves delavnik za 12 ur. Prosi občinsko upravo, da se do naslednje seje o tem opredeli in jih obvesti z 

odgovorom.  

- Drugi predlog je vizualno privlačno mestno jedro, ki bi prineslo neko prijazno življenje, je ozelenitev 

mestnega jedra. Predlagal je, da občinska uprava pripravi projekt ozelenitve Prešernove ulice in Glavnega 

trga. Direktorica Zavoda za varstvo kulturne dediščine Irena Vesel podpira tak projekt in bi v vsakem primeru 

sodelovala pri tem. Prosi občinsko upravo, da do naslednje seje predstavi vsaj en koncept začetka celostnega 

urejevanja mestnega jedra. Zelenje bi pripomoglo k ohladitvi mestnega jedra in odpravi senčnikov na 

gostinskih lokalih.   

- Ob tej regionalki, ki teče ob železniški postaji v smeri Labor, je na desni strani takoj za viaduktom makadamski 

parkirni prostor. Od njega proti kalvariji vodi križev pot, ki je zelo obiskan. Tam je velika fluktuacija ljudi s 

kolesi, skiroji, peš. Smiselno bi bilo se pozanimati kdo je lastnik površin, odkupiti zemljišča in asfaltirati to 

pot. Krajani Stražišča in Kranjčani, ki obiskujejo Šmarjetno goro, bodo izredno hvaležni. Prosi upravo, da do 

naslednje seje pripravi vse variante, ki bi bile primerne za izvedbo predloga.  

 

3. Nina Šmid:  

- Vprašala je glede parkirišč na Ulici Nikole Tesle, kjer sta dva največja kranjska vrtca, Najdihojca in Mojca, 

zaposleni nimajo nikjer za parkirati. Dala je pobudo, da bi tja umestili nek prostor za parkiranje zaposlenih.  

 

Matjaž Rakovec je povedal, da občina ne more zagotavljati vsem zaposlenim parkirišč. Parkirišča so pred 

Eurospinom, na mini tržnici, pred pokopališčem. Marko Čehovin je dopolnil, da ima približno 10 odstotkov 

zaposlenih na občini zagotovljeno parkirišče. Ostali iščejo parkirišče vsepovsod, parkirajo na Majdičevem logu in 

se sprehodi 10 minut do svojega delovnega mesta.  

 



16 

 

4. Rok Igličar:  

- Ustavno sodišče je leta 2021 v svoji sodbi ugotovilo, da so določbe poslovnika državnega zbora glede obvezne 

razlage neustavne, in je državnemu zboru naložilo, da ustrezno ukrepa, da spremeni 107. člen poslovnika. Državni 

zbor do tega trenutka tega še ni naredil. Svetniki Gibanja Svoboda v Kranju dajejo pobudo, da vse slovenske 

občine spremenijo svoje poslovnike v tem smislu, da črtajo določbe glede obvezne razlage po logiki na državnem 

nivoju.  

 

Janez Černe je predlagal, da občinska uprava posreduje pobudo na Skupnost občin Slovenije in na Združenje 

mestnih občin,  poslansko vprašanje ministrici in bo Mestna občina Kranj hitreje prišla do kakršnih koli odgovorov.  

 

5. Mag. Maj Fritz:  

- Zanimalo ga je, kdaj bodo objavljeni kontaktni podatki svetnikov, tistih ki so podali soglasje k objavi.  

- Dal je pobudo, da se uredijo vozni redi mestnega avtobusnega prometa. Po informacijah ljudi vozni red 

avtobusov ne drži in se dogajajo zamude.  

- Podal je pobudo, da se na parkiriščih znotraj naselij pri Boltezu, Ulica Janka Puclja in ostali postavijo ležeči 

policaji. Kljub temu, da imajo parkirišča režim umirjenega prometa in označbe za hitrost največ 10 km, e dogaja 

divjanje voznikov in hitrosti 40, 50 in 60 km/h.   

 

Tomaž Lanišek, vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte je povedal, da bo objava podatkov svetnikov 

na internetni strani urejena v kratkem.  

Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet, je povedal, da so v lanskem letu namestili 

prikazovalnike voz redov. Trenutno usklajujejo še zadnje zadeve, da bodo na voljo na 20 najbolj prometnih 

postajališčih aktualni podatki o prihodih avtobusov in koliko ima katera linija zamude.  

 

6. Sonja Mašić:  

- Prehodi za pešce na Cesti talcev so dokaj nevarni. V večernih urah se jih ne vidi, ker so drevesa prerasla luči in 

bi bilo potrebno, da se jih obreže, da bi bili prehodi bolj vidni. Obenem bi bilo dobro znake obarvati z odsevnimi 

oznakami, da je prehod za pešce bolj viden.  

- Predlagala je, da se temeljito pregleda ograjo ob stopnicah in stopnice, ki povezujejo Savsko cesto v smeri proti 

Planiki ali Zvezdi ali Megacentru. Ograja je močno poškodovana, k sreči ni prišlo do kakšne nesreče zaradi zmrzali 

in poledice v zimskem času. Nujno je potrebno pristopiti k popravilu stopnic in ograje.  

 

7. Irena Dolenc:  

- Vprašala je, ali so kakršnikoli načrti v zvezi z Letnim gledališčem Kieselstein. Na objektu se nekatera dela sploh 

niso dokončala, nekatere stvari bi bilo potrebno že sanirati. Stranišča menda niso primerno urejena, da bi bila v 

uporabi.   

- Drugo vprašanje se Nanaša na projekt Krskolesom. Krajevne skupnosti so bile povabljene, da odgovorijo na 

dopis, če si želijo postaje KrSKolesom v svoji skupnosti in Krajevna skupnost Bitnje je pozitivno odgovorila, da si 

želijo te postaje. Zanima jo, ali je že narejen kakšen program narejen, katere postaje bodo letos postavljene. 

 

Janez Černe, podžupan Mestne občine Kranj, je glede Letnega gledališča Kieselstein odgovoril, da je glavni izziv v 

Zavodu za varstvu kulturne dediščine. Občina ima že dobri dve leti projekt ureditve vetrne zaščite in nikakor ne 

pridejo z zavodom skupaj. Zavod je dal pogoje, občina je na te pogoje naredila projekt, na katerega niso hoteli 

dati soglasja. Na državni ravni je bila imenovana komisija, kjer spet niso prišlo do konca. Stranišča so dobro 

urejena, ker so bila urejena v predkoronskem času. Trenutno pa niso v uporabi, ker ni povpraševanja in ni odprt 

bar. Plan je, glavni izziv z ZVKD, je v primerni ureditvi in prezentaciji obzidja ter steklarske delavnice. ZVKD 

postavlja nove in nove pogoje. Vrt med Škrlovcem in Kieselsteinom, je občina pred dobrimi 10 leti kupila zemljišča 

in nikoli ni vpisala v lastništvo in zdaj se to ureja. V Lovskem dvorcu je že narejena lina, ki naj bi povezovala proti 

Škrlovcu in je tukaj cel zaplet, kako to dobiti v last. Kar se tiče KRSKolesom, v letošnjem letu bodo izvedene trije 

postaje. Prva postaja bo izvedena na P+R na Zlatem Polju. Želeli bi se širiti organsko iz centra navzven na vsake 

500 metrov po vpadnicah. Škofja Loka se je v lanskem letu priključila sistema pa Gorenjska Bike, je v našem 
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sistemu in imajo željo, da bi čim prej zapolnili vso traso od Žabnice, Bitnje do Stražišča, ampak je potrebno še 

nekaj korakov postoriti.  

 

8. Vlasta Sagadin:  

- Zanima jo, kako je z obnovo nekdanje trgovske šole. Predlagala je, da se uredi okolica, saj drevesa okoli šole 

rinejo v fasado in se dela škoda. Ravno tako za ograjo ni nič pokošeno.  

 

Janez Černe, podžupan Mestne občine Kranj, je povedal, da se jutri začenja uvedba v delo za celotne energetske 

sanacije za osem objektov. Eden od teh objektov je trgovska šola, tukaj bodo narejeni energetski ukrepi, hkrati 

se projektira celostna prenova notranji del, da se nameni za uporabo Osnovni šoli Jakoba Aljaža. Občina je dobila 

v brezplačno uporabo stavbo, ne pa zemljišča. Občina se pogovarja z vodstvom Ministrstva za nižje šolstvo, da 

zamenja to parcelo s parcelo pri Gimnaziji Kranj. Takrat bo občina popolni lastnik.  

 

Ob 20.10  je bila seja zaključena. 

 

Zapisala: 

Milena Bohinc 

        Matjaž Rakovec 

        Župan 


